
Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami – marzec 2024 

1 marca – w Stargardzkim Centrum Kultury odbyła się narada podsumowująca działalność 

Państwowej Straży Pożarnej w 2023 r. Przedstawione zostały statystyki w zakresie 

funkcjonowania jednostek OSP, liczby i rodzaje zdarzeń na terenie powiatu stargardzkiego, a 

także informacje dotyczące doposażenia jednostek. 

1 marca – nastąpiło podpisanie umowy z wykonawcą przebudowy świetlicy w Kunowie, a 4 

marca został przekazany plac budowy. Wykonawcą jest firma PROBUD z Chlebówka za kwotę 

1.694.571,00 zł, a umowny termin zakończenia zadania został wyznaczony na maj 2025 r. 

1 marca – odbyło się spotkanie Zarządu Gminnego OSP w sprawie szkoleń BHP dla strażaków 

ochotników. 

4 marca – w Urzędzie Wojewódzkim odbyło się spotkanie z wojewodą, podczas którego były 

podpisywane umowy na dofinansowanie w programie „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej”. Nasza gmina korzysta z tego programu już czwarty rok. 

9 marca – odbyło się walne zebranie OSP Kunowo, poświęcone omówieniu działalności w 

roku 2023, udzieleniu absolutorium zarządowi jednostki oraz przyjęciu planów na rok 2024. 

11 marca – z okazji Dnia Sołtysa odbyło się w urzędzie spotkanie z sołtysami. Uczestniczyło 

w nim troje sołtysów. 

13 marca – został podpisany list intencyjny w sprawie realizacji „Projektu Miedwie”. List 

podpisali włodarze gmin położonych wokół jeziora Miedwie oraz Prezydent Stargardu Rafał 

Zając. Podpisanie listu umożliwia rozpoczęcie czynności zmierzających do opracowania 

spójnej koncepcji zagospodarowania terenów wokół jeziora, a następnie stopniowej realizacji 

zamierzeń zawartych w tej koncepcji. 

16 marca – odbyło się walne zebranie OSP Bielkowo, poświęcone omówieniu działalności w 

roku 2023, udzieleniu absolutorium zarządowi jednostki oraz przyjęciu planów na rok 2024. 

19 marca – w Teatrze Polskim odbył się uroczysty koncert z okazji 25-lecia Polski w NATO. 

Koncert był zorganizowany przez Marszałka Olgierda Geblewicza we współpracy z Miastem 

Szczecin. 

23 marca – odbyło się walne zebranie OSP Reptowo, poświęcone omówieniu działalności w 

roku 2023, udzieleniu absolutorium zarządowi jednostki oraz przyjęciu planów na rok 2024. 

Drugi ogłoszony przetarg na zakup autobusu szkolnego oraz budowę stacji ładowania 

pojazdów elektrycznych zakończył się pomyślnie. W wyniku postępowania za 

najkorzystniejszą uznano ofertę firmy ABP BUS & COACH ze Słupska w zakresie zakupu 

autobusu hybrydowego marki Iveco za kwotę 1.568.250,00 zł, natomiast jeśli chodzi o stację 

ładowania, przetarg wygrała firma Arinea z Borku za kwotę 134.691,15 zł. 

Ogłosiliśmy przetarg na wymianę opraw oświetleniowych, na które otrzymaliśmy 

dofinansowanie z programu „Polski Ład” w kwocie ok. 168 tys. zł. Termin składania ofert 

upływa 5 kwietnia. Wymienione zostanie 111 lamp, w tym 9 przy promenadzie, gdzie najpierw 

trzeba było wymienić stare słupy, ponieważ nie nadają się do zamontowania opraw ledowych. 

Trwają prace polegające na wymianie słupów, są one finansowane z budżetu gminy, gdyż nie 

mogły być uwzględnione we wniosku o dofinansowanie. 



Zakończyliśmy przetarg na budowę drogi przy szkole w Kobylance. Wpłynęło 9 ofert, 

rozpiętość cen wahała się od 795.800, 00 zł do 1.356.361,71 zł. Wyłonionym wykonawcą jest 

firma Usługi Budowlane Wiesław Furtak, która wykonywała już dla gminy budowę parkingu 

przy urzędzie i parkingu w Morzyczynie. Zadanie zostanie wykonane do końca wakacji. 

15 marca wykonawca parkingu w Morzyczynie zgłosił zakończenie budowy. Trwają 

procedury odbiorowe tej inwestycji. 

Przetarg na budowę drogi w Reptowie jest w ostatniej fazie przygotowywania dokumentacji. 

Jeżeli zdążymy po sesji przejrzeć i podpisać dokumenty, zostanie ogłoszony jeszcze dzisiaj, a 

jeśli nie, to we wtorek 2 kwietnia. 

Trwają pozostałe inwestycje gminne, tj. budowa kanalizacji w Reptowie oraz inwestycje 

drogowe: 

- przebudowa drogi w Cisewie 

- budowa dróg na tzw. rekreacji w Morzyczynie 

- budowa ul. Polnej w Zieleniewie 

- budowa ul. Wilczej w Niedźwiedziu 

- budowa drogi w Jęczydole. 

Został rozstrzygnięty przetarg na naprawy i remonty w ramach bieżącego utrzymania dróg 

gruntowych. W przetargu zostały złożone dwie oferty, korzystniejszą okazała się oferta firmy 

Zakład Ogólnobudowlany Wiesław Kachniarz z Kobylanki za kwotę 174.500,00 zł. Druga 

oferta opiewała na kwotę 222.640,00 zł. 

Trwają remonty cząstkowe dróg bitumicznych, prowadzone przez firmę SProbud. 

Zawarliśmy umowę na koszenie poboczy dróg i terenów komunalnych. Zapytanie ofertowe 

wygrała firma Gota. 

Została zawarta umowa na modernizację terenu rekreacyjnego w Rekowie. Zapytanie 

ofertowe wygrała firma Zakład Ogólnobudowlany Wiesław Kachniarz. Jest to kolejny etap prac 

związanych z zagospodarowaniem tego terenu zgodnie z przyjętą koncepcją. 

Rozpoczęliśmy przygotowania do sezonu letniego na promenadzie. 

W trakcie przygotowania jest zapytanie ofertowe na zagospodarowanie skweru w Kobylance 

u zbiegu ulic Chrobrego i Szczecińskiej. 

W trakcie realizacji jest remont dachu na budynku CKiR. 

 


